
Møte i ØT – Ponniutvalget 04.04.18 

Kl.18.00 i kuskerommet 

Tilstede: Bjørn Vidar Garseg, Sven Olav Weberg, Kristin F. Strøm, Tove Engmann 

Forfall: Beate Møller. 

 

 

1. Referat  Første møte med nytt utvalg 

2. Referatsaker: ingen referatsaker 

3. Oversikt over ponniløp: Info om de løp som er satt opp foreløpig. Spørsmål som ble 

diskutert * Kan vi ha med åpent for alle hvis plass? * Handicaping, årsbeste for siste 

år pluss 4 siste løp. * Mulighet for ponnier med dårligere rek. enn strek, hvis plass i 

løpet?  Tove lager oversikt over de ponniene vi har i gruppa  med tider for å få noe å 

jobbe med. 

4. Sponsorer:  Undersøke om sportssjefen kan ta kontakt med travlagene som har sine 

«dager» om de også sponser ponniløpene.   

 Er det mulighet for å kjøre to ponniløp på skjærtorsdag istedenfor  løpet på 2. 

påskedag som er avlyst for andre gang.  

 *Spørre trenere rundt Momarken om de kan sponse ponniløp. 

  * ØT sponser 2 løp i år.  

 * Spørre om Momarken sponser 2 løp for plassjef jobben vi gjør for banen. 

 * Spørre Jørn/Kareolen om hva en lapskauskjele fra han vil koste pr. løp. 

5. Tanker for det nye utvalget: Vi trenger større plass, bedre sikkerhet for ungene. Kan 

vi bruke Idun bygget? Bjørn Vidar snakker med sportssjefen ang. travlagsdagene. * 

Spørre noen av foreldrene om å hjelpe til ved ponniløpene. 

6. Eventuelt:  Neste møte blir 02.05.18, kl 18.00 i ponnistallen. 

 

 

Tove Engmann 

 

 

 

 


